



Styremøte F&SJFF utvidet styre torsdag 06.03.25.

Møtet er i FSJFF sine lokaler i Buvika

Innkalling styret:

| | |
|----------------------------|--|
| <u>Leder</u> | <u>Rita Rønnebu</u> |
| <u>Nestleder</u> | <u>Magnus Krane</u> |
| <u>Sekretær</u> | <u>Christian Utheim</u> |
| <u>Kasserer</u> | <u>Beate Breivik, repr Økonomiutvalg</u> |
| <u>Hytteformann</u> | <u>Lisbeth Furnes,</u> |
| <u>Studieleder</u> | <u>Ann-Kathrin Kristensen</u> |
| <u>Ungdomsutvalget</u> | <u>Håkon Nystadbakk</u> |
| <u>Varamedlem</u> | <u>Tore Brunstad</u> |
| <u>Varamedlem</u> | <u>Svein Gunnar Albrigtsen</u> |
| <u>Leder leirdueutvalg</u> | <u>Kai Ivan Andersen</u> |
| <u>Leder Veiski</u> | <u>Jon Meisfjord</u> |
| <u>Leder rifleutvalg</u> | <u>Tor Arve Pedersen</u> |
| <u>Redaksjon</u> | <u>Lars Magnus Kvamme</u> |

Sak 06 /2025

1. Valgkomiteen har utfordringer med å få medlemmer til å påta seg verv.

Tenker de klarer småroviltutvalget med litt mer informasjon om hva arbeidet i småroviltutvalget går ut på

FSJFF vil mangle nestleder, sekretær og varamedlem om ikke noen melder sin interesse for disse vervene. Her må alle hjelpe til med å verve medlemmer til vervene.

Det må undersøkes om foreningen blir godkjent og kan drive hvis disse vervene står ubesatt etter årsmøtet.



Det legges ut tekst på facebook siden om at det mangler medlemmer til vervene, har tidligere sendt epost, ingen har meldt seg pdd.

2. Styrets beretning ble ikke skrevet før Napp og treff gikk i trykken.
Beretningen legges fram på årsmøtet, på storskjerm og i papirform.
3. Eget styremedlem i styret som har med utleie, manuelt og i Inatur
 - Styret må finne en egen ressurs til å følge opp Inatur og leie av hytter med tanke på følgende:
 - Oppdatering av tekst til hytter på Inatur ved behov for justering.
 - Ivareta nødvendig kommunikasjon om leie av hytter, enten via Inatur direkte eller via mail om hytteleie.
 - Motta rapporter fra leietaker via Inatur sitt system og sende videre til leder/utvalg.
 - Ha kontroll på nøkler i boksene på rådhuset.
4. Elise sin informasjon fra NJFF på årsmøtet.

På årsmøtet er en representant fra Nordland JFF bedt om å ha en presentasjon som det er ønskelig at Elise legger frem på årsmøtet, som medlem av styret NJFF.

5. Prosjekt utbygging
Mandat eiendomsutvalget, dette legges fram på årsmøtet. Viktig hvis årsmøtet godkjenner utbygging og ansvaret Eiendomsutvalget skal ha.
Det legges fram tegninger og kostnadsoverslag av utbygg
Priskalkylene er av et slikt omfang at det må søkes tilskudd.
Forsiktig, men ganske sannsynlig kalkyle: 1,3 – 1,4 mill.
Da er det beregnet dugnadsarbeid.

Ref

RFR